

Date: 29/03/2011

التاريخ: 29/03/2011

**Customs Notice No. ( 2 /2011)**

**“Customs Warehouse Licensing Fees”**

**إعلان جمركي رقم ( 2 /2011)**

**رسوم ترخيص المستودعات الجمركية**

Pursuant to Article (107) of the Common Customs law of the GCC States, Article (4) of the Customs Policy (24) in respect of Private Customs Warehouses and Article (4) of the Customs Policy (29) regarding Public Customs Warehouses;

استناداً للمادة 107 من قانون الجمارك الموحد والمادة (4) من السياسة الجمركية (24) بشأن المستودعات الجمركية الخاصة والمادة (4) من السياسة الجمركية (29) بشأن المستودعات الجمركية العامة،

**The following have been decided :-**

فقد تقرر ما يلي :-

1. The fees for licensing and renewal of such licensing for Public Customs Warehouses will be in the amount of AED 150.000

1- تكون رسوم الترخيص وتجديد الترخيص السنوية للمستودعات الجمركية العامة مبلغ 150,000 درهم.

2. The fees for licensing and renewal of such licensing for Private Customs Warehouses will be in the amount of AED 25.000

2- تكون رسوم الترخيص وتجديد الترخيص السنوية للمستودعات الجمركية الخاصة مبلغ 25,000 درهم

3. This Customs Notice supersedes the Customs Notice No. 10/2005 and shall enter into force as from the date of issue.

3- يلغى الإعلان الجمركي رقم 10/2005 ويعمل بهذا الإعلان من تاريخ صدوره.

**Ahmed Butti Ahmed**  
**Executive Chairman**  
**Director General of Dubai Customs**



أحمد بطي أحمد  
الرئيس التنفيذي  
مدير عام جمارك دبي

إعلان جمركي رقم ( 2 /2011)